
 Referat styremøte nr. 22 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 9. april 2025 kl.20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Trond Jøran, Anniken A, Mona 
Forfall: Ann Merete 

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 126, 2023-25 
Godkjenning av referat 

 
Styrereferat nr. 21 fra 12/3-25 godkjennes.  

   

 
Sak 127, 2023-25 
Info fra leder 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
- Møte for kretsledere om organisasjonsprosessen i 
morgen. Er sendt ut høringspapirer. Kommer tilbake 
til saken (på e-post) etter møtet i morgen. 
- Har vært kontakt mellom kretslederne i nord, før og 
etter NNM, Om Team Elon. 
- NNM på Mo i helga. Flott arrangement. Her var 
Arnfinn, Trond Jøran, Anniken A og Anniken JR 
tilstede. Anniken JR deltok selv i langrenn lørdag. 
 

Arnfinn 

 
Sak 128, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- KM gjennomført på Ankenes, super-G gjennomført i 
Narvik. 
- 14 åringene har vært på Telenorleker i Sogndal. 
Mange gode prestasjoner. 
- 16 åringene har vært på Hovedlandsrennet (HL) på 
Hafjell. HL varte en hel uke. 
- Til helga avsluttes sesongen med Barnas World 
Cup i Narvik. 
- Noen reiser til Tärnaby; 3 jenter og 3 gutter som 
representerer Norge der, hvorav 2 jenter og 1 gutt fra 
Nordland. 
- NM i Alpint på Oppdal gjennomført. Gode 
plasseringer: 
Sølv til Adriane Steinsvik, Narvik Slalåmklubb, i 
storslalåm U21. 
Sølv til Viljar Hansen, Svolvær Alpinklubb, i Slalåm 
Para. 
Bronse til Johanne Eilertsen, Sortland Alpinklubb, i 
slalåm kvinner. 
- Paravinterdager i Alpint og snowborad, tirsdag og 
onsdag. Bra deltagelse. 

Grener 



Langrenn v/Anniken 
- Fantastisk NNM på Mo. Nordland gjorde det skarpt 
resultatmessig. 
- Mye vær. 
- Arrangørene var fornøyde. 
- Noen renn igjen på terminlista, turrenn og andre. 
- Møte med kretslederne om Team Elon: 
Økonomi. 
Lyst ut stilling som sportssjef, søknadsfrist 15. april. 
Tatt ut lag etter det. 
- Initiativ fra NSF om nytt opplegg for juniorene.  
Kristian Dahl ansvar for de nordlige kretsene. 
Møte 24. april med tre nordlige kretsene for banke et 
opplegg. 
Ligger ikke økonomi fra NSF i dette. Ansvaret ligger 
hos krets og klubb. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Sesongen er over. 
- NM kombinert og NNM Hopp og kombinert på Mo: 
NM i kombinert gjennomført. 
NNM ble litt amputert grunnet været. Noen snudde 
før de kom til Rana 
Lørdag ble bra. Fikk gjennomført til karakter 6 på 
lørdag. Mye dugnadsjobb i hoppbakken. 
De beste MÅ stille i NM – bør være i avtale med 
NSF. 
- Sesongen har gått bra! 
- Utøvere har prestert godt nasjonalt. Veldig få, men 
gode utøvere. 
- Gull og glitter i VM. Hoppskandale, ligger hos FIS. 
- Vellykket forsøk for å samle nordiske grener i et 
NNM. 
 

 
Sak 129, 2023-25 
Økonomi 

 
Økonomi v/Mona 
- Årsregnskapet ferdig. Sendes til revisor. 
- Regnskapsrapport pr. 31.03.25. Viser et 
underskudd på vel 500.000,- som i hovedsak skyldes 
forskudd i reiser i Nasjonale mesterskap for langrenn 
og alpint. Skal faktureres til klubb. 
 

Styret, Siri-
Elise, Mona 

 
Sak 130, 2023-25 
Skikretsting 2025 
 

 
Skikretstinget: 
- Årsrapporter: Krets, Alpint, Hopp/kombinert, 
Langrenn, Skiklubbutvikler. 
- Handlingsplan: NSF strategidokument sendt ut til 
styret. Prioriteringer ut fra denne til skikretsens 
Handlingsplan. 
Tas opp på neste møte. Synspunkter sendes til 
Anniken JR. 
- Valgkomite: Snakket med Dorothea som er leder, 
og de er i rute. Legger frem forslag på kretstinget. 
Dorothea stiller også som dirigent. 

Styret. Mona 



- Hederstegn: Lyser ut, og setter forslagsfrist til 27. 
april. 
Anleggsplan: 
Har fått innspill fra Alpint v/Siri Elise. 
Ikke gjort prioriteringer. 
Narvik/Ankenes bør prioriteres høyest med hensyn til 
hva som må ferdigstilles til Ski VM i Narvik. 
FIS – godkjenning av anlegg. 
- Praktisk: 
Booket på Scandic Havet i Bodø. 
- LK Vårmøte søndag formiddag. 
(Alpint og Hopp/kombinert ordner dette selv annet 
tidspunkt). 
 

 
Sak 131, 2023-25 
Organisasjonsprosjektet 

 
Organisasjonsprosjektet v/Arnfinn 
- Høringsdokumenter, 80 sider. 
- 3 delprosjekter. 
1. Kraftfull og ansvarlig organisering 
2. Et bærekraftig skidemokrati 
3. En kostnadseffektiv grenstruktur. 
- Trenger å se mest på Delprosjekt 1. 
- Skissere opp konklusjoner. 
- Hvordan skal vi gå fram? Sende ut til klubb, 
Teamsmøte?  
- Tar det opp saken på neste styremøte 22. april. 
- Høringsfrist 5. mai 
 

Arnfinn, styret 

 
Neste møte 
 

 
Neste møte. 
Tirsdag 22. april kl. 20.00 
- Høring org.utv. 
- Forberedelser til Ting. 
 
 

 

 


